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El preu de soterrar

.
El preu i la possibilitat de soterrar la línia s'ha convertit ara en un dels principals punts de debat.
Inicialment, Red Eléctrica va descartar totalment aquesta opció, adduint un major impacte
ambiental, si bé s'ha demostrat que tècnicament és viable. El sobrecost, i també la manca
d'experiència en aquest camp, han estat després les raons exposades per evitar-lo. Però aquest
sobrecost varia segons la font. Per l'Estat, és com a mínim deu vegades més car construir la línia
soterrada que aèria, mentre que per Red Eléctrica el preu es multiplicaria per més de 20. Els
ajuntaments i el Cilma, en canvi, defensen que seria d'entre 4 i 6 vegades més. El cost del cable i les
connexions és el que més fa encarir el projecte, si bé després el manteniment de la línia és més barat
i, per tant, s'amortitza més de pressa.
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